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Radny Jacek Chudy: Chciałem zapytać o średni wskaźnik etatów na oddział
obecnie w naszych szkołach, gdyby Pani była uprzejma.

Dyrektor Wydziału KZJ Ilona Wężowska: Aktualnie nie dysponuje taką
ilością, ale jestem w bardzo szybkim tempie, bo muszę zebrać bieżące informacje
jaka jest struktura zatmdnienia w szkołach, także nie dysponuje, ale będzie
udzielona informacja w jak najszybszym terminie.
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